



Protokoll fört vid Styrelsemöte LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt 2023-11-29, 18:03 - 19:53

Plats Telegram

Närvarande	Rasmus Bengtsson	Ordförande
	William Poromaa	Sekreterare tillika mötessekreterare
	Carl Weldes	PR tillika justeringsperson
	Viggo Härdelin	Vice Ordförande tillika justeringsperson
	Jesper Berg	Lokal ansvarig
	Fredrik Falk	Kassör

1 Mötets högtidliga öppnande

Rasmus Bengtsson förklarade mötet öppnat 18:03.

2 Formalia

1. Val av mötesordförande

Rasmus Bengtsson valdes till mötesordförande.

2. Val av mötessekreterare

William Poromaa valdes till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare

Carl Weldes och Viggo Härdelin valdes till justeringspersoner.

4. Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

5. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar.

3 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att fastslå dagordningen med följande ändringar:
nya punkt 9, Diskussion. Överklagan till förvaltningsrätten"

4 Diskussion. Tacophest utvärdering

Väldigt mycket positiv feedback från diverse gäster. D6 var nöjda som bar ansvariga, kommer gärna med nästa år också.

För nästa gång, så får vi se till att beställa saker som dekor och märken i bättre tid, och se till att allting är på plats snabbare, då ljudsystemet tog längre än önskat att tas upp.

Det är bra att bevara årets planering, då den fungerade väl, men med en annan mat budgetering som följer: Mer Crème Fraiche Mer Salsa (som fan, och inte medium utan HOT) Mer Paprika Mer Gurka Mer Majs

Det fanns ungefär 2.5kg köttfärs över, och ungefär 1kg ost över (nästan av totalt köpta osten).

Det bör vara lättare att hitta biljetter med medlemspris för medlemmar, då några medlemmar missade det.

Fredrik Falk yrkar om att protokollmärka Ännans borde vara bannat från kommande tacophest".

Slutligen så finns det kvitton och budget för årets tacophest tillgängligt på LUDD drive.

5 Diskussion. DH2 utflytt planering

Rasmus har pratat med Irene, och kommit fram till att vi har till och med den 13/12 för att tömma DH2.

Information om flyttens start måste ut så snabbt som möjligt (helst idag) för att folk ska vara redo för avbrottet som kommer att ske med serverna.

Flyttlådor kommer behöva köpas (Jesper tar och köper några och kommer bli kompenserad av LUDD kassan).

6 Diskussion. Kickoff cclan planering

Förra året så satte Skellefteå igång det själva, men det var väldigt oorganiserat. I år så vill vi starta organiseringen tidigare än förut, ok ett möte om detta kommer hållas.

Fredrik kommer vara den ansvariga för projektet som drar igång allt, och ska ha första planeringsmöte på söndag (samma dag som utvärderingsmötet för DLL)

7 Diskussion. årsmöte och styrelse rekrytering

Valberedningen har börjat förbereda sig för att införskaffa kandidater. Posters och mailutskick ska göras av valberedning med hjälp utav styrelsen centralt, och Carl ska arbeta med grafik för ett valberedningsformulär.

Rasmus Bengtsson protokoll anmärker att "Årsmötet för LUDD 23-24 ska hållas 7 mars 2024"

8 Diskussion. företagssamarbete och inköp av CRM

Det är budgeterat för året att vi ska få in pengar via företagskontakt (12 000 kr), och vi ska försöka nå det målet så snabbt som möjligt. William kommer att ta upp kontakt förutsatt att han får in en mail lista från Rasmus.

Begin är ett CRM system (customer relationship manager) som gör det lättare att hålla kontakt med företag för nuvarande års styrelse samt för framtida års styrelser.

Rasmus Bengtsson protokoll anmärker att "Köpa in CRM max 1500 kr/år i ett år är ett bra beslut".

9 Diskussion. Överklagan till förvaltningsrätten

Fredrik Falk önskar att LUDD överklagar beslutsfattandet om att vi blev utslängda på det sättet vi blev. Problemet med att klaga är att vi inte har en direkt rätt till att ha en lokal, och det är snarare en bra relation till LTU som är nödvändig för att vi ska få tillbaka våran lokal.

10 Beslut. Datum för Git kursen

Vid tidigare möten har vi pratat om att hålla Git kursen inför Håkans kurs, vi sätter idag ett preliminärt datum, men William kommer försöka kontakta Håkan för att få fram information.

Mötet beslutade

att Preliminärt sätta datumet för Git kursen till 1:a februari.

11 Beslut. Intern representation

Vi behöver spendera pengarna.

Mötet beslutade

att Preliminärt sätta datumet för teambuilding till tentaröj LP2.

12 Övriga ärenden

1.

13 Mötets högtidliga avslutande

Rasmus Bengtsson förklarade mötet avslutat 19:53.

William Poromaa, mötessekreterare

Rasmus Bengtsson, mötesordförande

Carl Weldes, justeringsperson

Viggo Härdelin, justeringsperson